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To WKC ExCom
     We have received a very strange letter with accusation and threat from WKC president Marko Nicovic.

We have a question. Where did mr. Nicovic take this information?

1. S.Rostovtsev have never been the only one representing WKC in Russia. Nobody appointed his role for that.

2. RKC was not accredited by Rossport. Sport union of style karate of Russia was accredited by Rossport(I took a records).

3. Nobody appointed RKC as the sole federation responsible for WKC on whole territory of Russia.

4. Nobody had deprived other WKC members from Russia of its rights.

5. Who are those Russian members that need to be protected?

     Why WKC president threatens to national karate federation with an expulsion from WKC by reasons that are fake and basically lying?
RKC presidium considers this letter like unfounded, coarse attack on RKC and all Russian karate on the whole.

     This letter is causing damage to the reputation of WKC in Russia.

Is it WKC ExCom position or WKC president only?
     RKC presidium demands the explanations.
S.Rostovtsev
General Secretary 

15.10.2006
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     Мы получили очень странное письмо от президента WKC Marco Nocovic с обвинениями и угрозами исключения из WKC.

     У нас есть вопросы. Откуда у Marco Nocovic такая информация?
1. С. Ростовцев  никогда не был единственным представителем WKC в России, его никто не назначал.
2. RKC не аккредитована в Росспорте. В Росспорте аккредитован Спортивный Союз стилевого каратэ России(я передавал Вам документы).
3. RKC никто не назначал единственной ответственной за WKC в России.

4. Никто не лишал остальных членов WKC из России прав заниматься каратэ.
5. Кто эти российские члены, нуждающиеся в защите?

     Как может президент WKC угрожать национальной федерации исключением из рядов WKC на основании сфабрикованной, лживой информации.

     Президиум RKC считает данное письмо грубым, ничем не обоснованным выпадом против RKC и всего российского каратэ.
     В России данным письмом нанесен серьезный ущерб имиджу WKC.

     Это позиция WKC ExCom или только президента WKC?

     Президиум RKC требует объяснений.
Сергей Ростовцев

Генеральный секретарь RKC
15.10.06
